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Närvarande: 
 
Anette Regelbom 
Roland Petersson 
Christer Lysell 
 
 
Ordföranden Christer öppnade mötet. 
 
Eftersom Magnus inte är med, beslöts att Anette skriver protokoll. 
 
Christer informerade om läget när det gäller asfalteringen av det berörda området. Dränering i 
stort sett klar och asfaltering också.  
 
En del tillkommande arbeten såsom asfaltering intill brevlådor på Strandvägen kommer att 
utföras inom närmsta tiden. Kostnad ca 5 000 kr för asfalt och rör. 
Netzler får tillsägelse att inte parkera på vägen. 
 
Björkvägens vändplats ska åtgärdas, vi får kostnadsförslag. 
 
Vändplats på Davids väg måste finnas, tillkommer. Men ska ej asfalteras. 
 
Förening för fiberkabeldragning i området har ordnat med sådan på Gotthards väg och Davids 
väg. Ev lägger vägföreningen ut pengar för detta innan ”Fiberföreningen” fått sina bidrag. 
 
Roland pratar med Harry/Rickard om underhåll av resterande grusvägar. Del av Tångvägen, 
del av Strandvägen, Vårvägen, Björkvägen, Falkasandsvägen. 
 
Olof Andersson, ägare till ”parkeringen” vid Stora Vik, vill ha ersättning för att vägen 
breddats på bekostnad av hans mark. 
Han återkommer med anspråk. 
 
Anette informerade om finansiella läget och att vi måste lägga fram debiteringslängd för de 
senaste två åren på årsmötet, för att kunna skicka uteblivna medlemsavgifter till indrivning. 
 
Mötet avslutades. 
 
Vid pennan 
Anette Regelbom 
 
 
 
 
 
 


